



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人： 施德論先生 楊孝華先生 義務法律顧問： 車偉恒律師
Joint Honorary Patron: Mr. John E. Strickland Mr. Howard Young Honorary Legal Advisor: Mr. Allen W.H. Che

日期：2020年3月25日

暫停恢復集訓隊訓練安排

因應新型冠狀病毒(COVID-19)的最新情況，原訂於四月恢復的集訓隊訓練將維持暫停，直至另行通知。

總會明白有關安排對集訓隊隊員造成不便，希望集訓隊隊員明白保障運動員健康及安全為大原則。

總會會繼續密切留意有關情況，並適時檢視以上安排。

香港定向總會

Date: 25 March 2020

Suspension of Squad trainings

Due to the continued development of the novel coronavirus (COVID-19), squad trainings that were to resume in April are to be suspended until further notice.

We understand that this may cause unease to some squad members, but this decision was made using the safeguarding of athlete health and safety as the core principle.

The Orienteering Association of Hong Kong will continue to review the situation and make the necessary arrangements when appropriate.

Orienteering Association of Hong Kong